
CONSULTES AL PLE MUNICIPAL DE FEBRER 2025 

Data del ple: 26 de febrer 2025 

 

CONSULTA 1 

Nom Joan A.  

 

Fes la teva consulta 

El 24 de novembre de 2022 el Ple de l’Ajuntament va aprovar per unanimitat l’Avanç 

de modificació puntual del Pla General Metropolità (PGM) de la zona 15 de Terra 

Nostra. Aquest Avanç constitueix un exhaustiu i complet document d’anàlisi i proposta 

que dona resposta a necessitats d’adequació del planejament vigent per tal d’adaptar-

lo en aquest àmbit a les determinacions del planejament de jerarquia superior aprovat 

amb posterioritat al PGM, tot constatant una manca d’execució dels sistemes 

urbanístics previstos en aquell que ha provocat la implantació d’usos i activitats 

provisionals i precàries, i la manca de una adequada urbanització i dotació de serveis 

de l’àmbit. Aquest Avanç va ser sotmès a informació pública per un termini d’un més 

que finalitzà el 31 de gener de 2023, sense que consti cap altre tràmit en els més de 

dos anys transcorreguts des d’aleshores. 

Davant d’això es demana quin és el capteniment del govern municipal en relació amb 

la continuació de la tramitació de la modificació de planejament esmentada mitjançant 

la seva aprovació inicial prèvia valoració de les al·legacions presentades en el període 

d’informació pública a que s’ha fet referència? 

 

 

CONSULTA 2 

Nom AFA Escolà Font Freda - Susanna Sánchez 

 

Fes la teva consulta 

Ens agradaria participar amb un assumpte que ens amoïna com a pares i mares 

d'alumnes de l'escola Font Freda. 

Ens agradaria saber si l'ajuntament contempla el fet de destinar alguna ajuda per 

cobrir les despeses de personal extra a l'espai de migdia, en concret per vetlladors i 

vetlladores que facin l'acompanyament dels nens i nenes amb necessitats educatives 

especials. Cada vegada tenim més demanda i les empreses privades de menjador no 

poden assumir-ho.  

Es podria gestionar semblant a com s'està fent amb les extraescolars? Aquest servei 

està funcionament prou bé. A dia d'avui, aquest assumpte ens preocupa i molt, si som 

una escola inclusiva s'han de destinar recursos per donar un bon servei i proporcionar 

una educació competent i justa, que cobreixi les necessitats de tot l'alumnat.  

Esperem que aquest tema sigui un punt de debat i desitgem que tingui una solució 

real. 

  



 

CONSULTA 3 

Nom Eric  

 

Fes la teva consulta 

Des de fa anys els veïns de la Rasa patim el soroll constant de tràfic de la C-17 de 

cotxes, camions, motos etc. A altres parts del municipi s'han instal·lat mesures per 

pal·liar aquest soroll com per exemple instal·lar panells acústics al final del túnel 

direcció Barcelona o bé la prohibició del trànsit de camions per Mas Duran. Tenint en 

compte que a la Rasa vivim més de 200 famílies i moltes d'elles a pisos de protecció 

oficial dels quals s'estan construint 72 vivendes més que patiran el mateix problema... 

Hi ha algun tipus de pla per dignificar la zona i pal·liar l'impacte del soroll del trànsit de 

la C-17 a la zona de la Rasa? 

Es podrien instal·lar pantalles sonores com hi ha a altres municipis. M'ofereixo a que 

algú de l’ajuntament vingui un dia a casa i escolti per ell mateix el circuit amb el que 

convivim. 

 


